
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 28. června 2022  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, dr. Bindzar, doc. Hlinčík, doc. Kubička, doc. Šimáček, doc. Macák, 

doc. Ciahotný, prof. Bartáček, doc. Kubal, prof. Kočí, dr. Kouba, doc. Sýkora, dr. 

Šmejkalová, Ing. Šritrová, Š. Dintarová 

Omluveni:     

 
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 29. 6. proběhne schůzka k OP JAK.  

 Cena Josefa Hlávky – za fakultu bude osloven s nominací Ing. Robert Kvaček. 

 Medaile Josefa Hlávky – za VŠCHT navržen prof. Hanika. 

 Covid – čísla začínají růst, povinnost nahlašovat pozitivní výsledek testu nebyla zrušena – 

vedoucímu a na testcovid@vscht.cz. Jakmile se projeví příznaky onemocnění, zůstat doma. 

 Odbory VŠCHT provedly anketu zaměstnanců. Z ankety vyplynulo, že možná na VŠCHT 

probíhá machinace s platy. Tyto informace nelze ověřit. Pan děkan apeluje na vedoucí ústavů, 

aby k takovým situacím na FTOP nedocházelo.  

 

Pror. Jahoda 

 Bylo by dobré mít za VŠCHT hodnotitele v Národním akreditačním ústavu. Připravit případné 

návrhy. 

 Národní plán obnovy, společný program s ČVUT, hodnocení zatím není známo. Výsledek by 

mohl být do konce srpna. Naplánované přístroje se nesmí zatím nakupovat! 

 

Pror. Vojtěch 

 Fond Dagmar Procházkové má 3 přihlášky. 

 

Pror. Pospíšil 

 Vývoj výstavby na Vítězném náměstí. 

 K OP JAK budou i semináře, zainteresovaní by se těchto seminářů měli účastnit. 

 

Pror. Rumlová 

 

Kvestorka 

 Ing. Dobšík sestavil seznam chladicích a mrazicích systémů. Řada přístrojů je 20 let stará, 

zvážit, zda nenakoupit energeticky úspornější nové. Pan děkan seznam rozešle. 

 

Prof. Cibulka - senát 

 Chystá se novela vysokoškolského zákona. 

 

Mgr. Janovský 

 VědaFest byl velmi úspěšnou akcí, poděkování jsem zúčastněným za VŠCHT. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 30. 8. 2022. 

 

 

mailto:testcovid@vscht.cz


 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Cenu Francouzského velvyslanectví získal Dr. Aubrecht z ústavu 215. 

 13.10. ve 13.00 hodin proběhne 4Elements. 

 RVH – magisterské programy „Udržitelnost a oběhové hospodářství“ „IMETE“ byly schváleny 

a jsou akreditovány na 10 let. Výhrady k bakalářského programu „Omezování klimatických 

změn“, schůzka s prof. Pospíšilem bude 29.6. na děkanátu FTOP. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Zadání diplomových prací IMETE musí být v AJ. 

 Rozvrh by měl být podobný jako minulý ak. rok. Pedagogické oddělení se stěhuje začátkem 

srpna. 

 Národní program obnovy.  

 Do poloviny roku 2026 by měly být vysoké školy (studijní agenda) plně digitalizovány. 

 Studijní program v Litvínově. 

 Matematika. Na Ekonomických programech se bude zkoušet nový způsob výuky.  

 Společný základ, probírat se opět bude na podzim. 

 Chemie geosféry – studenti si stěžovali, že u tohoto státnicového předmětu neměli dostatečné 

podklady. 

 Dr. Bindzar prosí o finanční odměnu pro Ing. Kubovou a Ing. Balíkovou, jsou velmi nápomocné 

fakultě. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky, dr. Šmejkalová 

 Proběhla výběrová řízení na výjezdy Erasmus. 

 Pochvala za organizaci VědaFestu a Rock for People.  

 Výroční zpráva fakulty – doc. Kubička bude oslovovat kvůli datům. 

 Časopis Paliva bude mít na starosti ohledně korektur Mgr. Husníková z CIS. 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 Dotaz na konferenční sadu. Výpůjčka je možná z ústavu 217, „velká“ je pro nový děkanát 

FTOP, ale je možné ji vyzkoušet. 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Studenti doktorského studia, kteří mohou být konzultanti či vyučující – napsat žádost na 

Pedagogické oddělení, pí. Fialové o přidání do databáze. 

 

Senát (Dr. Kouba) 

 29. 6. se bude schvalovat rozpočet. Dr. Kouba děkuje za všechny zodpovězené dotazy. 

 

 

 

 



Ing. Šritrová  

 Plán dovolených včetně zástupů bude rozesílán tento týden. 

 Děkanát děkuje za zapůjčení krabic. 

 Děkanát se stěhuje od 25. 7. 

 

Šárka Dintarová 

 28. 6. proběhl zápis nových studentů do bakalářského studia. Zatím je 53 zapsaných. 

 

Různé 

 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 30. 8. 2022 ve 14 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2316 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


